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O D G O V O R I 
 

NA VPRAŠANJA ČLANOV IN ČLANIC OBČINSKEGA SVETA 

  
 
Na 19. redni seji, dne 30. marca 2017, so člani Občinskega sveta postavili vprašanja 
oziroma predloge in pobude, na katere Občinska uprava podaja naslednje odgovore:  

  
NEVIJO PUCER, član Občinskega sveta: 
 
Poslušal sem nekaj pripomb, vezanih na naš kraj. To se pravi na Koštabono, Puče in 
Krkavče.  
 
Ko je bila saniran cesta med Šmarjami in križiščem Puče, pred tremi leti, tam je dobre tri 
kilometre ceste, je bila asfaltirana, mislim, renovirana samo 800 metrov in potem je bila tam 
postavljena tabla 5 ton. Normalno, da so zdaj domačini malo ogorčeni. Tipičen primer: jaz 
sem prejšnji teden rabil eno hruško betona in sem moral dodatno plačati to hruško nekaj čez 
200 evrov. To se je zgodilo marsikakšnemu domačinu, ki je bil prej navajen na to cesto, da 
lahko greš, da lahko pride hruška za tisto normalno tržno ceno, kot jo ima vsak, bi rekel, 
občan v občini Koper. Postavlja se mi vprašanje, a je to prav? Marsikje imajo to malo 
drugače urejeno. Že, če gledamo, že Hrvati imajo za domačine na otoke regresirane take 
zadeve. Pri nas pa domačini, ki so gradili to cesto udarniško, morajo sedaj za eno hruško 
betona toliko plačati. In kar je še hujše vprašanje, zaradi 5 ton ne moreš s traktorjem niti ene 
prikolice grozdja peljati po tisti cesti. Kar je še hujše. To se pravi, da ti ostane edina možnost, 
da greš skozi Padno ali pa Novo vas skozi Piransko občino ali pa, da greš do doline 
Dragonje in po makadam cesti v Koper. Zato bi bilo dobro, da se to, vsaj za domačine uredi. 
Normalno, za tistega, ki gradi neko naselje, tržno, se strinjam, nimam nič proti. Kvečjemu bi 
še podražil to. Ampak tisti, ki pa res rabi nujno, eno hruško za nekaj naredit,  pa je to nefer 
do tistih vaščanov na tistem koncu. Velja za tiste tri vasi tam.  Danes zjutraj je že nekdo tablo 
obrnil. 
 
ODGOVOR: S povečanjem prometa na območju celotne občine se je povečal tudi promet na 
predmetni lokalni cesti. Lokalno cesto poleg tovornega prometa do teh naselij zelo prometno 
obremenjuje tudi tranzitni promet (osebni in tovorni) do naselij, katera se nahajajo na  območju 
občine Piran. Prevoz gradbenega materiala in betona iz Kopra v naselja Padna, Nova vas in 
Sveti Peter je krajši, hitrejši in ugodnejši, kot pa preko Piranske občine. Pri tem je potrebno 
navesti, da skupna teža specialnega vozila za prevoz betona (»hruška«) lahko doseže do 40 
ton. Zaradi velike prometne obremenitve lokalne ceste s težkimi tovornimi vozili so se v 
minulih letih na vozišču pričeli pojavljati posedki voziščne konstrukcije, zaradi tega je bilo 
potrebno sprejeti ukrepe za zaščito javne ceste. Del te ceste je bil pred leti tudi že 
rekonstruiran. 
 
Ker celotni odsek ceste še ni bil rekonstruiran in urejen za prometno obremenitev težjih 
tovornih vozil, je bila na cesti postavljena prometna signalizacija, ki omejuje promet za vozila, 
pri katerih skupna masa presega 5 ton. 
 



Zaradi izvedene omejitve prometa se je tranzitni promet v smeri Piranske občine delno 
preusmeril preko na cesto skozi naselje Dragonja. Pri deljivih tovorih pa se slednji izvajajo z 
manjšimi in lažjimi vozili. Prometna obremenitev lokalne ceste z težkimi tovornimi vozili se je 
zaradi izvedene prometne obremenitve zmanjšala. 
 
Zavedamo se, da ima ta ukrep negativne posledice pri krajanih, ki si morajo za prekomerne 
prevoze pridobiti posebno dovoljenje. Pri iskanju rešitve se je potrebno zavedati, da mora ta 
skladna z veljavnimi predpisi, pri čemer ne smemo delati razlike med krajanom, samostojnim 
podjetnikom in ostalimi, ki so naročnik ali izvajalec izrednega prevoza. Poudariti je potrebno, 
da enaki postopki in omejitve veljajo na številnih cestah in območjih v Mestni občini Koper, saj 
moramo kot upravljavci ščititi javne ceste, kar je nenazadnje tudi interes krajanov.  
 
Menimo, da je v tem trenutku bil izveden pravilen ukrep, da se cesta do izvedbe celotne 
rekonstrukcije zavaruje pred nadaljnjim uničevanjem in da je vzpostavljen nadzor nad 
izvajanjem prekomernih prevozov z izdajanjem dovoljenj, ki jih stranke lahko pridobijo tudi v 
enem dnevu. Obračunane takse za izredne prevoze so optimalne, saj je namen zgolj zaščita 
javnih cest in evidenca potencialnih povzročiteljev poškodb.        
 
Prav za ureditev tega pri tej cesti vlagamo velike napore, da pride do čim prejšnje 
rekonstrukcije in izvedbe, kar bo med drugim omogočalo tudi večje obremenitve te ceste.  

 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Kot drugo pa bi predlagala … Ravnokar smo  sprejeli ta sklep o nagradi, denarni nagradi za 
priznanje »15. maj«. In če se pravilno spomnim, lani ni bila podeljena. Predlagam v 
razmislek, če bi se oblikoval sklad, da se ta denar nameni v nek sklad, kjer bi bil nerazdeljen. 
Ko pa morda v kakšnem  letu pride več predlogov oziroma več dobrih predlogov, ko se je 
težko odločiti za katerega kandidata, pa bi se potem lahko podelilo več kot eno nagrado. 
Kajti plaket se lahko podeli največ tri, če sem prav prebrala, medtem ko denarna nagrada 
samo ena. Taka rešitev se mi zdi bolj smiselna kot to, da se eno leto nič ne podeli, drugo pa 
so lahko dobri kandidati, pa se izbere samo enega. 
 

ODGOVOR: Skladno z Odlokom o priznanjih in nagradah Mestne občine Koper podeljuje 
Občinski svet na predlog Komisije za priznanja in nagrade naslednja priznanja, in sicer: 
Priznanje Mestne občine Koper – »Priznanje 15. maj« ter »Priznanje z veliko plaketo«. 
»Priznanje 15. maj« podeljuje Občinski svet občanom za njihovo življenjsko delo na področju 
družbenih, političnih, gospodarskih, kulturnih, znanstvenih, umetniških in drugih dejavnosti. 
Priznanje sestoji iz ustrezne listine in denarne nagrade. Število podeljenih priznanj v 
koledarskem letu je največ 3 (tri). 
 
»Priznanje z veliko plaketo« pa se podeljuje občanom in družbenim organizacijam za dosežene 
uspehe v krajšem časovnem obdobju, lahko pa tudi domačim in tujim visokim gostom, ki s 
svojo dejavnostjo pomembno prispevajo k uveljavitvi in razvoju Mestne občine Koper. Število 
teh priznanj pa ni omejeno.  
 
Menimo, da opredeljene rešitve za podelitev priznanj ustrezajo ter da ustanovitev posebnega 
sklada ni potrebna. Predlagatelj kandidata za prejem priznanja Mestne občine Koper namreč 
lahko predlog za podelitev ponovno vloži za naslednje oz. naslednja leta, v kolikor kandidat v 
tekočem letu s strani komisije ni bil predlagan za prejemnika priznanja. 
 

PISNO:  

 
»Spoštovani,  

v skladu s Poslovnikom Mestnega sveta Mestne občine Koper (MOK) vlagam svetniška 

vprašanja in prosim za celovite odgovore. 

 



1. ODKUP ZEMLJIŠČA OD FRANCIJA MATOZA ZA GRADNJO PANORAMSKEGA 
DVIGALA   
 
Časnik Finance je 22.3.2017 pisal o tem, da bo MOK morala odkupiti zemljišče od Francija 
Matoza, če bo hotela graditi panoramsko dvigalo, ki bi vertikalno povezovalo Semedelo in 
Markov hrib. Občinski svetniki ob potrjevanju projekta o tem nismo bili seznanjeni, zato 
prosim za naslednje pojasnitve:  
 

- Ali navedba časnika drži?  
- Koliko zemljišča bo morala MOK odkupiti?  
- Ali že potekajo pogajanja oz. katere aktivnosti je MOK  vodila v zvezi s to 

problematiko v letošnjem letu?  
- Ali je v projektu vsebovan tudi ta strošek za nakup zemljišča?  
- Ali je MOK lastniku že poslala ponudbo in kakšno?  

 
ODGOVOR: Skladno s sprejetim aktom le ta predvideva umestitev infrastrukture na večjem 
delu nepremičnine s parc. št. 364/1 k.o. Semedela.  MOK še ni pričela s postopkom nakupa 
navedene nepremičnine. MOK je s strani lastnika prejela vlogo za izdajo potrdila na podlagi 
87.člena ZUReP ter izdala odločbo, da uveljavlja predkupno pravico, vendar je bil postopek na 
podlagi umika vloge stranke, ustavljen. V prijavo projekta bodo stroški nakupa zemljišča 
vključeni.  

 
2. SANACIJA ČEVLJARSKE ULICE V KOPRU  
 
Čevljarska ulica v Kopru je ena izmed najbolj frekventnih ulic. Uporabniki so domačini, 
zaposleni v centru, številni turisti, zlasti tisti s križark, saj jim je ta del mesta najbolj zanimiv. 
Njen izgled, tlakovanje, pa že vrsto let kaže vrzeli, ki bi jih bilo potrebno sanirati. Kar 
nekajkrat sem videla mimoidoče, ki jim je bodisi klecnil gleženj ali so se spotaknili ob kamne 
(zlasti otroci), ženskam pristane peta v špranjah in poškoduje čevelj oz. še huje, gleženj. 
Zato sprašujem, ali ima v načrtih MOK potrebno sanacijo tlaka te ulice, kdaj in v kakšnem 
obsegu (temeljita sanacija ali samo nujna sanacija).  
 
ODGOVOR: Zavedamo se pomembnosti in frekvence uporabnikov Čevljarske ulice, zaradi tega 
se na tem območju tudi redno in tekoče izvajajo vzdrževalna dela. Rekonstrukcija te ulice se je 
pred desetletji izvedla po smernicah in zahtevah Zavoda za varovanje kulturne dediščine, kar 
pomeni, da občina ni imeli nobenega vpliva ali možnosti drugačne izvedbe (kamnite plošče 
postavljene na peščeno podlago z obdelanimi fugami). Podobno velja tudi tlak na Titovem trgu, 
ki bo ob rekonstrukciji moral  biti ohranjen z istimi ploščami in enako formo postavitve. Nujna 
popravila in sanacija poškodb so že naročena in jo bo vzdrževalec (Marjetica Koper) izvajal 
tudi v bodoče.  

 
3. NAMESTITEV BEGUNCEV NA ŠKOFIJE  
 
Župan je na izredni seji občinskega sveta pojasnil, da je elektronsko pošto s strani MNZ z 
dne 17.11.2016 in v februarju 2017 spregledal ter da ga nihče od zaposlenih ni opozoril na 
prispelo elektronsko pošto. 
 
Sprašujem, kako je v MOK urejena odgovornost oz. skrbništvo za posamezne elektronske 
naslove. Nesporno je, da je nekdo skrbnik in odgovoren in da bi skladno s tem tudi moral 
potekati postopek ugotavljanja odgovornosti za tako pomembna sporočila. Prav gotovo je 
prva odgovorna oseba za urejenost in zakonitost poslovanje cele uprave in s tem tudi 
sistema zajemanja in prebiranja direktorica občinske uprave. 
 
Ali je šlo v tem primeru za posamični primer ali pa je očitno sistem neurejen, tako sprejem in 
sledljivost elektronske pošte? 
 



Zaradi nekomuniciranja s krajani Škofij, se je na Škofijah ustvarilo ozračje izrednih razmer s 
protesti, ki so v nekaterih delih izražali versko, nacionalno in rasno nestrpnost ter sovražni 
govor in grožnje. 
 
Koliko časa je na Škofijah prazno stanovanje občinskega stanovanjskega sklada, zakaj je 
bilo prazno in s katerimi postopki se ga skladno s pravili JSSK lahko ponudi za namestitev 
beguncev in ne za neprofitno stanovanje?  
 
Katere aktivnosti v zvezi s problematiko namestitve 50 beguncev so vse od izredne seje 
občinskega sveta izvršene s strani MOK, tako za samo namestitev kot tudi v okviru ponujene 
finančne in druge pomoči Football cluba Koper? Je o tem podpisana namera ali pogodba?  
 
ODGOVOR: Menimo, da se na  Škofijah  ni ustvarilo ozračje izrednih razmer.  Prebivalci Škofij 
so s protestom  le opozorili na specifičen problem, ki bi posegel  v vsakdanje življenje kraja. 
Do  nasprotovanja integracijskemu centru  ni prišlo zaradi komunikacijskega šuma ampak 
zaradi  nepremišljene   odločitve  ministrstva.  
 
Na Mestni občini Koper smo namreč mnenja, da komuniciranje v tako pomembnih zadevah 
nikakor ne more potekati samo po elektronski pošti. 
Ne glede na to, pa imamo sistem  elektronske pošte urejen in je v tem posamičnem primeru 
dejansko prišlo do spregleda. 

 
ODGOVOR JSS MOK: Stanovanje na Spodnjih Škofijah 202 je prazno od 23.1.2017, ker so ga 
bivši najemniki vrnili zaradi neizpolnjevanja pogojev za neprofitni najem (posest 
nepremičnine). Stanovanje je del sklopa stanovanj katera je MOK ponudil MNZ za reševanje 
nastanitve beguncev. JSS MOK lahko dotično stanovanje, ponudi za začasno reševanje 
nastanitve beguncev v skladu s Splošnimi pogoji poslovanja JSS MOK. 

 
4. SUBVENCIJE ZA MALE BIOLOŠKE ČISTILNE NAPRAVE  
 
MOK z investicijsko politiko, ki jo izkazujeta proračuna 2016 in 2017, očitno v naslednjih 
petih letih ne bo sposobna urediti vseh potrebnih sekundarnih kanalizacijskih povezav ob 
obstoječih primarnih kanalizacijskih vodih do centralne čistilne naprave. Ali bodo morebitne 
okoljevarstvene sankcije prenesene na nič krive občane?  
 
V naseljih, ki se ne bodo priključevala na centralno čistilno napravo in za razpršene 
stanovanjske objekte, ki bodo morali obstoječe greznice preurediti v MČN, vedno več 
slovenskih občin razpisuje subvencije. Zadnji primer je odločitev Mestne občine Nova 
Gorica. Kdaj bodo strokovne službe MOK predstavile svetu strategijo reševanja tega 
problema in pripravile predlog subvencioniranja izgradnje MČN?  
 
ODGOVOR: Od sprejema nove Uredbe o odvajanju in čiščenju komunalne odpadne vode (od 
31.12.2015), ki je nadomestila obvezno zamenjavo obstoječih greznic z MKČN, mora lastnik 
obstoječega objekta, za katerega je bilo izdano gradbeno dovoljenje, v skladu s predpisi, ki 
urejajo graditev objektov, pred 14. decembrom 2002 oziroma je bil v uporabi pred tem dnem, 
na območju, ki ni opremljeno z javno kanalizacijo, opremljenost z javno kanalizacijo pa ni 
predpisana, komunalna odpadna voda pa se odvaja neposredno ali posredno v vode brez 
predhodnega čiščenja oziroma obstoječa ureditev odvajanja in čiščenja komunalne odpadne 
vode ni skladna s predpisi, ki so veljali v času gradnje objekta, mora za komunalno odpadno 
vodo, ki nastaja v tem objektu, zagotoviti odvajanje in čiščenje v skladu z veljavno zakonodajo 
najpozneje do 31. decembra 2021 (velja za vse tiste, kateri nimajo ničesar, niti greznic). 

Lastnik objekta na območju izven meja aglomeracije mora za komunalno odpadno vodo, ki 
nastaja v objektu, zagotoviti odvajanje v javno kanalizacijo sosednje aglomeracije, če je 
dolžina kanalizacijskega priključka manjša od 100 m in pri tem ne nastanejo nesorazmerno 
visoki stroški glede na koristi za okolje (v roku 6. mesecev od izgradnje javne kanalizacije v 
sosednji aglomeraciji).  



Lastnik obstoječega objekta, za katerega je bilo izdano gradbeno dovoljenje v skladu s 
predpisi, ki urejajo graditev objektov, pred 14. decembrom 2002 oziroma je bil v uporabi pred 
tem dnem in je obstoječa ureditev odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode skladna s 
predpisi, ki so veljali v času gradnje objekta, na območju, ki ni opremljeno z javno kanalizacijo, 
opremljenost z javno kanalizacijo pa ni predpisana, je dolžan za komunalno odpadno vodo, ki 
nastaja v tem objektu zagotoviti odvajanje in čiščenje v skladu z Uredbo najpozneje ob prvi 
rekonstrukciji objekta (z izdanim gradbenim dovoljenjem za rekonstrukcijo objekta) (velja za 
vse, kateri imajo obstoječe greznice in le-te delujejo v skladu s predpisi). 

 
Ministrstvo za okolje in prostor ter ARSO pripravljata nov Operativni program za komunalne 
odpadne vode (sedanji velja do zaključka tekočega leta, t.j. do 31.12.2017). V skladu s tem so 
že pozvali občine k sodelovanju pri pripravi novih meja aglomeracij. Mestna občina Koper 
sodeluje z MOP pri pripravi operativnega programa na osnovi načrtovane izgradnje lokalnih 
kanalizacijskih omrežij s pripadajočo ČN ter sekundarnih kanalizacijskih omrežij. 
 
Po podatkih Marjetice Koper je potrebno zgraditi še okoli 30 lokalnih kanalizacijskih omrežij s 
pripadajočimi ČN. Po teh evidencah bi tako ostalo približno 2007 objektov izven meja 
aglomeracij, kateri bodo imeli individualno rešeno odvajanje in čiščenje komunalnih odpadnih 
vod. Vsi objekti, kateri sodijo znotraj posamezne aglomeracije, pa morajo odvajati komunalne 
odpadne vode v javno kanalizacijsko omrežje.  
 
Mestna občina Koper intenzivno pristopa k opremljanju posameznih aglomeracij z javno 
infrastrukturo namenjeno odvajanju in čiščenju komunalne odpadne vode in ne subvencionira 
nabave malih komunalnih čistilnih posameznim investitorjem, kot to izvajajo nekatere občine.  

 
5. CELOSTNA PROMETNA STRATEGIJA MOK  
 
Obširno gradivo na 52 straneh obravnava v glavnem vizijo in strategijo prometa za urbani – 
mestni del občine. V njem niso obdelane strategije posamičnih KS, niti primestnih, še manj 
pa zalednih. Gradivo te vrste je zato nepopolno, ker ni razgrajeno na mestni urbani del in na 
posamične strategije ne mestnih KS. 
Vzorčni primer lokalne (KS) prometne strategije je strategija KS Škofije. Po tem vzoru bi 
morale tudi ostale KS pripraviti svoje strategije, ki bi jih nato pripravljalec moral obdelati z 
analizo stanja, cilji in ciljnimi vrednostmi, ukrepi in akcijsko-proračunskim načrtom.  
 
Pripravljalec strategije in MOK bi morala nuditi vsem krajevnim skupnostim strokovno pomoč 
za oblikovanje lastnih lokalnih strategij. Kako bo to izvedeno in do kdaj bo pripravljalec 
dopolnil gradivo?  
 
ODGOVOR: Pripravljavec celostne prometne strategije Mestne občine Koper (CPS MOK) si je 
prizadeval, da ob sodelovanju občine in z vključevanjem ključnih deležnikov ter zainteresirane 
javnosti pripravi dokument po meri občanov. Proces priprave je v ta namen predvidel pet 
javnih razprav v Kopru in okolici, novinarsko konferenco ter izčrpno anketo na temo stanja 
prometne politike v MOK, kjer so imeli prebivalci možnost prispevati svoje pobude in predloge. 
Svoje mnenje so v daljših intervjujih delili tudi člani projektne skupine CPS MOK, ki jo 
sestavljajo ključni deležniki (predstavniki šol, JPP, policije, komunalnih podjetji, gasilcev, 
domov za ostarele, kolesarskih društev,...). Predlogi ukrepov in vizije so bili predstavljeni tudi 
na javnih razgrnitvah, ki so občanom predstavile vpogled v pripravo dokumenta ter jim nudile 
možna izhodišča za predloge. 

Gradivo s predlogi KS Škofije, ki je omenjeno je pripravljavec prejel in vsebino upošteval v 
CPS MOK kot del enotne strategije in ne kot posamično strategijo KS, saj metodologija 
priprave in navodila Ministrstva za infrastrukturo to jasno predpisujejo. Vsi predstavniki KS so 
bili v oktobru 2016 obveščeni z dopisom, s katerim so pridobili informacije o tem kje in na 
kakšen način imajo možnost sodelovati pri pripravi. Pripravljavec je izvedel več strokovnih 
terenskih ogledov, upoštevani so bili predlogi občanov MOK na javnih razpravah, ter 
strokovnih služb MOK na tematiko mobilnosti v zaledju, s katerimi je pripravljavec ves čas 
sodeloval in bo tudi še naprej.  



Pripravljavec CPS bo v fazi spremljanja in posodabljanja CPS MOK (obdobje petih let po 
sprejetju CPS MOK) spremljal aktualne problematike po posameznih KS ter CPS po potrebi 
posodobil. 

 

6. OBČINSKI PROSTORSKI NAČRT (OPN)  
 
Občinski svet je že leta 2007 sprejel sklep o pripravi OPN. V kakšni fazi nastajanja je? Kdaj 
lahko krajani in krajanke pričakujemo javno razpravo? Kako je in bo zagotovljeno načelo 
javnosti skladno s 5. čl. ZPNačrt? Kakšno strokovno in finančno pomoč bo MOK namenila 
posamičnim krajevnim skupnostim, da se bodo lahko strokovno smiselno vključevale v 
postopek priprave OPN na njihovem območju (seminarji, delavnice, zunanji strokovni 
svetovalci … )   
 
ODGOVOR: Mestna občina Koper je na podlagi Sklepa o pripravi občinskega prostorskega 
načrta (Uradni list, št. 74/2007) pričela s pripravo Občinskega prostorskega načrta (OPN).  
Mestna občina Koper je pripravila osnutek strateškega dela OPN in ga posredovala nosilcem 
urejanja prostora, da ji podajo prva mnenja. Ministrstvo za okolje in prostor je v postopku 
odločilo, da je za strateški del OPN potrebno izvesti celovito presojo vplivov plana na okolje. 
Trenutno smo v fazi priprave dopolnjenega osnutka strateškega dela OPN, ki ga usklajujemo z 
nosilci urejanja prostora in pripravljamo okoljsko poročilo. Nadaljnji postopek priprave OPN bo 
potekal skladno z zakonodajo.  
 
Načelo javnosti je vključeno že v sam postopek sprejema OPN, saj mora občina v postopku 
priprave strateškega in izvedbenega dela OPN omogočiti javnosti seznanitev z dopolnjenim 
osnutkom v okviru javne razgrnitve, ki traja najmanj 30 dni in v tem času zagotoviti tudi javno 
obravnavo.  
O javni razgrnitvi in javni obravnavi bomo javnost obvestili na krajevno običajen način, kar 
pomeni preko lokalnega časopisa ter na naši spletni strani: http://www.koper.si/.  
 
V fazi izdelave osnutka strateškega dela OPN so že potekali razgovori s predsedniki KS, 
predstavljen jim je bil sam postopek izdelave OPN, žal pa prostorska zakonodaja ne 
predvideva finančnega izdatka za strokovno pomoč (seminarji, delavnice, zunanji strokovni 
svetovalci) v postopku izdelave občinskega prostorskega načrta. 

 
7. DODELITEV ŠTIPENDIJE ZA ŠTUDIJSKO LETO 2016/2017  
 
Pred kratkim se je iztekel javni razpis za dodelitev štipendij študentom za študijsko leto 
2016/2017. Zanima me, kdo so bili prijavitelji na razpis, kateri prijavitelji so bili izbrani, višina 
dodeljene štipendije posamezniku in za kateri študij je štipendija odobrena. Koliko bo novih 
štipendistov in koliko je tistih, ki so štipendijo MOK že prejemali?  
 
ODGOVOR: Komisija, imenovana s sklepom Župana, je ob zaključku razpisa odprla prispele 
prijave na javni razpis za študijsko leto 2016/2017 in ugotovila, da sta na razpis prispeli 2 
pravočasni in popolni prijavi za študij v Republiki Sloveniji:  
 
- Matavulj Noemi, študentka drugega letnika podiplomskega magistrskega študijskega  
programa FAMNIT, smer Matematika s finančnim inženiringom, 
- Jerman Anja, študentka drugega letnika Univerze v Ljubljani, Zdravstvene fakultete, smer 
Fizioterapija. 

 
Obe študentki sta upravičeni do štipendije. Višina štipendije za študij v Republiki Sloveniji 
znaša 220,00 EUR. 
V šolskem letu 2016/2017 bo štipendijo prejemalo skupaj 12 štipendistov in sicer 2 nova in 10 
že obstoječih študentov. 

http://www.koper.si/


8. PRODAJA PARCEL NA ŠKOFIJAH  
 
MOK je za 6.4.2017 razpisala ponovno dražbo dveh parcel na Škofijah kljub nasprotovanju 
krajevne skupnosti, ki želi ti dve parceli nameniti za »zelena pljuča« in rekreacijsko 
sprostitveni prostor, ki smiselno in razvojno dopolnjuje sedanjo obstoječo prostorsko rabo 
dejavnosti šole. 
 
Sprašujem, zakaj želi MOK prodati parceli štev. 761/1 in 762 k.o. 2595 Škofije? Ali je ne 
zavezuje 145. člen Statuta MOK, ki določa: »Kadar občinski svet odloča o zadevah, ki se 
nanašajo samo na interese prebivalcev posamezne krajevne skupnosti, mora predhodno 
pridobiti mnenje sveta krajevne skupnosti, ki ga mora predložiti do seje občinskega sveta, na 
kateri je na dnevnem redu predvidena obravnava takega vprašanja.« Ali ni možno uskladiti 
interese tamkajšnjih prebivalcev z interesi MOK?  
 
Za odgovore se zahvaljujem.« 
 
ODGOVOR: Skladno z veljavno zakonodajo je lokalna skupnost dolžna odtujiti premoženje, ki 
ga trajno ne potrebuje za opravljanje svojih nalog. To premoženje se uvrsti v letni načrt 
razpolaganja s stvarnim premoženjem občine in proda po metodi javne dražbi, javnega 
zbiranja ponudb ali neposredno. 
 
Za navedene nepremičnine je ugotovljeno, da le-te ne predstavljajo nepremičnega premoženja, 
ki bi ga lokalna skupnost potrebovala za opravljanje svojih nalog. Le te se  nahajajo znotraj 
območja za stanovanja in izven območja predvidenega za izgradnjo nove osnovne šole v 
Škofijah. V okviru realizacije tega projekta so na območju, ki ni predmet razpolaganja, 
predvidene tudi zunanje večnamenske površine.  
 
Do uvrstitve nepremičnin za prodajo na javni dražbi ni bila na Mestno občino Koper s strani KS 
Škofije podana nobena pobuda za umestitev športne in rekreacijske dejavnosti na 
nepremičninah, ki sta predmet prodaje.  
 
Po mnenju strokovnih služb občinske uprave v primeru prodaje stvarnega premoženja na 
območju posamezne krajevne skupnosti ne gre za primere iz 145. člena Statuta MOK, poleg 
tega so krajevne skupnosti vključene v postopek priprave načrta razvojnih programov in prav 
tako lahko svoje predloge posredujejo na svetu predsednikov krajevnih skupnosti, ki ga Župan 
skliče vsako leto ob obravnavi predloga proračuna. 

 
MAJA TAŠNER VATOVEC, vodja Kluba Združena levica: 
 

1. VPRAŠANJE GLEDE OBSEGA ZUNANJEGA IZVAJANJA DEL (OUTSORCING) V 

MESTNI UPRAVI, JAVNIH PODJETJIH IN JAVNIH ZAVODIH 

 

PISNO:  

 

»Pozdravljeni, 

skladno s 24. in 25. členom Poslovnika občinskega sveta Mestne občine Koper naslavljam 

na župana pisno svetniško vprašanje. 

 

V zadnjih dvajsetih letih se je z družbenimi spremembami zgodil tudi premik v načinu 

poslovanja državnih organov (od državne ravni do lokalne samouprave). En od teh premikov 

je tudi zunanje opravljanje del oz. tako imenovani outsourcing. Proces je zajel številne 

podporne storitve, od IT-ja in varovanja do čiščenja in vzdrževanja. Stanje je različno. 

Ponekod (zlasti v ožji državni upravi) podporne storitve delno še opravljajo zaposleni v 



državnih organih, medtem ko se druge ustanove – na primer Zavod RS za zaposlovanje – 

zatekajo celo k zunanjemu izvajanju svoje osnovne dejavnosti. 

 

Takšno stanje, ki povzroča atomiziranost delavcev in veliko konkurenco med podjetji, 

pogosto privede do kršitev osnovnih norm varnosti in zdravja pri delu ter do nezakonitih oblik 

izkoriščanja: 

 

1. posredovanja dela, ne da bi podjetje za to imelo dovoljenje in ne da bi 

zagotavljalo pravice po zakonu; 

2. prisiljevanja delavcev, zlasti žensk in tujcev, v delo na črno ali prikrita delovna 

razmerja; 

3. neredno in nezadostno izplačilo plač in drugih pravic iz dela ter socialnih 

prispevkov;  

4. kršitev omejitev delovnega časa in delovnih obremenitev; 

5. neupoštevanje predpisov za varno in zdravju neškodljivo delo. 

 

Zunanje izvajanje je družbeno škodljivo samo po sebi, ker ločuje te, že tako slabo plačane 

delavce, od ostalih javnih uslužbencev, s čimer je onemogočeno tudi njihovo sindikalno 

organiziranje. Imajo tudi manj pravic iz dela, kot bi jih imeli, če bi bili zaposleni neposredno 

pri uporabnikih – ustanovah in organih javnega sektorja. 

 

Obseg outsorcinga je dejansko tako velik, število kršitev pa tako množično, da jih samo z 

zaostritvijo predpisov in temeljitejšim nadzorom ni mogoče odpraviti. Zato je v javnem 

interesu, da v se javnost seznani z obsegom zunanjega izvajanja, stroški izvajanja in 

položajem zaposlenih. 

 

Zaradi tega vas sprašujem: 

1. Kolikšen je obseg zunanjega izvajanja storitev v mestni upravi MOK v zadnjih 

treh letih? 

2. Kolikšen je obseg zunanjega izvajanja storitev v javnih podjetjih v pretežni 

lasti MOK v zadnjih treh letih? 

3. Kolikšen je obseg zunanjega izvajanja storitev v javnih zavodih v pretežni lasti 

v zadnjih treh letih? 

4. Katere vrste storitev so predmet zunanjega izvajanja? Zaradi katerih razlogov 

se ne izvajajo z zaposlenimi delavci? 

5. Koliko novih zaposlitev bi bilo potrebnih, da bi te storitve opravili zaposleni? 

 

Lepo vas pozdravljam.« 

 

ODGOVOR:  
 
1. OBČINSKA UPRAVA MESTNE OBČINE KOPER:  
 
Na Mestni občini Koper smo, upoštevajoč javnonaročniško zakonodajo, v zadnjih treh letih 
sklenili pogodbe z zunanjimi izvajalci za naslednje storitve, ki bi jih lahko šteli kot t.i. 
»Outsourcing«: 
 

- Čiščenje prostorov občinske uprave 
- Varovanje prostorov občinske uprave, sprejemanje klicev o sproženem alarmu ter 

izvajanje intervencij na objektu (4 objekti) 



- Vzdrževanje službenih vozil in opravljanje prevozov 
- Svetovanje na področju IT sistema 
- Prevajalske storitve 

 
Ocenjujemo, da je obseg »outsourcinga«, na katerega se nanaša vprašanje, omejen ter da je 
izvajanje na tak način ugodnejše iz ekonomskega vidika in jih niti ne bi bilo mogoče oziroma 
gospodarno izvajati z lastnimi zaposlenimi.  
 

2. MARJETICA KOPER 

 

V Marjetici Koper vse temeljne dejavnosti družbe izvajamo sami, v okviru organiziranih služb in 
področjih, z lastnimi materialnimi in delovnimi sredstvi in z redno zaposlenimi delavci, ki svoja 
dela izvajajo na sistemiziranih delovnih mestih.  
 

V okviru splošnih služb se poslužujemo zunanjih izvajalcev le pri storitvah pravnega, občasno 
tudi finančnega svetovanja in odvetniških storitev. Le delno uporabljamo zunanje izvajalce za 
storitve čiščenja prostorov v dislociranih enotah (Centralna čstilna naprava, trgovine ipd.).  
 

Gospodarske javne službe se pretežno izvajajo z materialnimi in kadrovskimi resursi znotraj 
podjetja.  Določena podporna ali dopolnilna dela gospodarskih javnih služb prepustimo 
zunanjim izvajalcem, vendar v minimalnem obsegu (del čiščenja javnih površin, obrezovanja 
zelenih površin, košnja, barvanje ipd.).  
 

Preko zunanjih izvajalcev Marjetica Koper izvaja del gradbenih storitev, prevozov materiala in 
storitve s specialnimi delovnimi vozili oz. sredstvi.  
 

V okviru izvajanja gospodarske javne službe ravnanja z odpadki se Marjetica Koper poslužuje 
zunanjega izvajalca pri storitvah prevzema mešanih kolunalnih odpadkov, z obdelavo in 
odlaganjem preostanka teh.  
 

Zunanjim izvajalci v celoti izvajajo varovanje objektov za Marjetico Koper.  
 

3. RIŽANSKI VODOVOD KOPER: 
 
Vprašanje razumemo v smislu poizvedovanja po »outsourcingu« podpornih storitev, ki so se v 
preteklosti izvajale ali bi se sedaj lahko izvajale v okviru dejavnosti javnega podjetja zaradi 
stalne narave in posledične ekonomske upravičenosti dodatnih zaposlitev. 
 
V javnem podjetju Rižanski vodovod Koper d.o.o.-s.r.l., se k omenjeni praksi »outsourcinga« 
tovrstnih storitev načelno ne zateka. Aktivnosti ustaljenih delovnih procesov izvajajo 
zaposleni, za kar je poskrbljeno z aktivno kadrovsko politiko. Zagotavlja se primerno in 
zadostno delovno silo za vse stalne delovne procese in druge procese, ki zajemajo elemente 
delovnega razmerja. Zunanje opravljanje del se naroča izključno na podlagi ugotovljene 
ekonomske upravičenosti in zaradi narave delovnih procesov, ki zahtevajo specifično znanje, 
posebna javna pooblastila in druge vrste avtorizacij ali je potreba po naročenih storitvah 
občasna  in nepredvidljiva.  
 
Ocenjujemo, da je obseg »outsourcinga«, na katerega se nanaša vprašanje v našem podjetju, 
omejen na izvajanje varovanja in čiščenje poslovne stavbe. Obe storitvi sta na tak način 
ugodnejši iz ekonomskega vidika in jih niti ne bi bilo mogoče oziroma gospodarno izvajati z 
lastnimi zaposlenimi. Na omenjeni način se storitvi izvajata že več kot deset let.  
 

4. JAVNI ZAVODI V PRETEŽNI LASTI MESTNE OBČINE KOPER: 
 
Obseg zunanjega izvajanja storitev v javnih zavodih, kjer je Mestna občina Koper ustanovitelj 
ali soustanovitelj v zadnjih treh letih (2014 do 2016) je ocenjena na 3.500.000,00€.  
 
Storitve, ki so predmet zunanjega izvajanja so: čiščenje prostorov, pranje vozil, storitve 
mikrobioloških preiskav, opravljanje strokovnih nalog, varnosti in varstva pred požarom, 
odvetniške storitve, laboratorijske storitve, storitve notranje revizije, poučevanje in varstvo,   



vzdrževanje računalniške opreme, delo v administraciji, računovodske storitve, svetovalno 
delo, čiščenje in vzdrževanje okolice, hišniška dela, prevoz, lučna in tonska tehnika, 
oblikovanje, tehnično-scenska dela in ostalo. 
 
Razlogi, da se storitve ne izvajajo z zaposlenimi delavci, so sledeči: 
Odločitve o zunanjih izvajalcih pomenijo racionalnejšo in kakovostnejšo izbiro, kot če bi te 
storitve izvajali zavodi z lastnim kadrom; 
Zavodi nimajo ustreznega kadra in ali ustrezne opreme; 
Obsega ni mogoče vnaprej predvideti; 
Dejavnost je neenakomerno razdeljena; 
Ni interesa zunanjih izvajalcev po prehodu v delovno razmerje z naročnikom; 
Ni ustreznih izvajalcev, ki bi bili pripravljeni opravljati storitve v predvidenem obsegu; 
Zaposlitev opravlja specializiran zavod, ki zaposluje invalide – upoštevano v kvoti invalidov, ki 

jo mora zavod izpolnjevati; 

Opravljanje storitve lahko predstavlja nevarnost za zaposlene; 

Višja specializacija in strokovna usposobljenost zunanjih izvajalcev; 

Izvajanje storitev v neugodnih pogojih. 

 

Ocenjujemo, da bi bilo potrebnih med 80 in 90 dodatnih zaposlitev, da bi te storitve opravili 

zaposleni. 

 

5. VPRAŠANJE V ZVEZI S SLUŽBENIMI POTOVANJI 

 

Pozdravljeni, 

skladno s 24. in 25. členom Poslovnika občinskega sveta Mestne občine Koper naslavljam 

na župana pisno svetniško vprašanje. 

 

Stroški službenih potovanj župana in ostalih zaposlenih v občinski upravi so že večkrat bili 

deležni medijske pozornosti in, upravičeno, tudi kritik. Kot lahko razberemo iz medijskih 

poročil, gre predvsem za relativno visoke zneske, ob tem pa tudi večkrat za vprašanje 

upravičenosti in učinkovitosti oz. o tem, kakšen učinek ima to na občino in njeno delovanje. 

 

Razlika je seveda bistvena med krajšimi službenimi potmi, na sestanke, in čezcelinskimi ali 

daljšimi obiski v tujini.  

 

Zaradi tega me zanima: 

1. Ali ima občina sprejet akt ali pravilnik, ki ureja področje službenih potovanj? 

2. Kakšne kriterije upošteva občinska uprava pri odobritvi službenih potovanj? 

3. Kako občinska uprava ocenjuje učinke službenih potovanj? 

4. Koliko je bilo službenih potovanj župana in članov občinske uprave v zadnjih 

petih letih? 

5. Koliko so znašali stroški posameznih poti in kakšna je specifikacija stroškov? 

 

Lepo vas pozdravljam.« 

 

ODGOVOR: V zadnjem mandatu je bilo v zvezi s službenimi potovanji podanih že več 
odgovorov, zato v občinski upravi ocenjujemo, da so bili podani tudi odgovori na vprašanja, 
zastavljena na tej seji. 



BOJAN TAVČAR, član Občinskega sveta:  

 
PISNO:  
 
»Prosim, da sporočite, katera pokopališča ima v upravljanju Krajevna skupnost Črni Kal in 
koliko denarnih sredstev ima vsako pokopališče oz. koliko denarnih sredstev je na računu ali 
podračunu ali kontu kakorkoli se temu reče na dan 28.2.2017 za vsako pokopališče. 
 
S spoštovanjem.« 
 
ODGOVOR: Na podlagi Odloka o upravljanju pokopališč in pokopališkem redu (Uradne objave 

št. 6/97) Krajevna skupnost Črni Kal upravlja z 12-timi pokopališči: Črni kal, Črnotiče, Dol, 

Hrastovlje, Gabrovica, Kastelec-Socerb, Osp, Praproče, Predloka, Podpeč, Stepani-Rožar in 

Zanigrad. 

 

Mestna občina Koper ne evidentira  podatkov o tem koliko sredstev iz naslova najemnin za 

grobove zbere posamezna  krajevna skupnost za posamezno pokopališče. Predlagamo, da se 

za konkretne številke obrnete neposredno na Krajevno skupnost Črni Kal.  

 

 
Koper, 20. aprila 2017      SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET 
 
 


